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JEGYZŐKÖNYV  
 
 

Szám: IV. 58-5/2022.  
 
Készült  Pápateszér Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2022. július 19-én 18 órai 
kezdettel megtartott nyilvános üléséről. 
 
Az ülés helye: Pápateszér, Petőfi u. 17. 
 
Jelen voltak:
Völfinger Béla polgármester 
Horváth József alpolgármester 
Hoffmanné Bóka Erzsébet képviselő 
Milinszki Tibor képviselő 
Polauf Gyula képviselő 
Ilkó Sándor képviselő  
  

 
 
 
 
 
 

Tanácskozási joggal meghívottak:  Fehér Mária címzetes főjegyző  
 
 
Távol maradt: képviselő Bolla József képviselő 
 
 
                          
A polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a 7 fő képviselő közül 
megjelent 6 fő, távol maradt 1 fő,  a képviselő-testület határozatképes, az ülést megnyitotta. 
Javaslatot tett az ülés napirendjére: 
 

N a p i r e n d  
 

1./ Helyi rendelet alkotása a személyes gondoskodás körébe tartozó szociális és  
     gyermekjóléti ellátások térítési díjairól   
     Előadó: Völfinger Béla polgármester 
 
2./ Beiskolázási támogatások   
     Előadó: Völfinger Béla polgármester 
 
3./ Vegyes ügyek  
 
Z á r t   ülésen:  
 
1./ Települési támogatások  
     Előadó: Völfinger Béla polgármester 
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A Képviselő-testület a javasolt napirendet 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül elfogadta.  
 
 
 
N a p i r e n d   tárgyalása: 

 
1./ Helyi rendelet alkotása a személyes gondoskodás körébe tartozó szociális és  
     gyermekjóléti ellátások térítési díjairól   
     Előadó: Völfinger Béla polgármester 
 
Előadó a jegyzőkönyvhöz csatolt rendelettervezetet és indokolást ismertette. Kérte a 
képviselők véleményét.  
 
H o z z á s z ó l á s : 
 
Horváth József alpolgármester elmondta, hogy a 2021. és 2022. évi emelések miatti 
különbözetet az önkormányzat átvállalta. Egyetért a térítési díjak emelésével.  
 
Völfinger Béla polgármester javasolta, hogy a rendelettervezetet fogadják el. Kérte a testület 
döntését.  
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta a 
következő rendeletét: 
 
 
4/2022. (VII. 22.) önkormányzati rendelet 
 
PÁPATESZÉR Község Önkormányzata Képviselő-testülete  
a személyes gondoskodás körébe tartozó szociális és  
gyermekjóléti ellátások térítési díjairól a mellékelt rendeletet 
alkotja.  
 

2./ Beiskolázási támogatások   
     Előadó: Völfinger Béla polgármester 
 
Előadó a jegyzőkönyvhöz csatolt előterjesztést ismertette. Kérte a képviselők véleményét.  
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el.  
 
Völfinger Béla polgármester javasolta, hogy a határozati javaslatot fogadják el. Kérte a 
testület döntését.  
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta a 
következő határozatát:  
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33/2022. (VII. 20.) határozat  
 
PÁPATESZÉR Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
a  2022. évi beiskolázási támogatás mértékét a pápateszéri 
lakóhelyű tanulók részére az alábbiakban állapítja meg: 
 
óvodások 5.000 Ft 
általános iskolás tanulók: 10.000,-Ft 
középiskolás tanulók:  15.000,-Ft 
felsőfokú tanulmányokat folytató: 30.000,-Ft. 
              (nappali tagozatos, első diplomát szerző)  
Felkérte a polgármestert, hogy a támogatások kifizetésére intézkedjék.  
 
Határidő:  2022. szeptember 30. 
Felelős.     Völfinger Béla  
                  polgármester 

 
 
 

3./ Vegyes ügyek  
 

Völfinger Béla polgármester elmondta, hogy  
- a HUG fesztivál miatt a Farkas hegyben lakók megkeresték, a már most erős 

porterhelés miatt. A lakók minden tőlük telhetőt hajlandóak megtenni, hogy 
akadályozzák a fesztivál megtartását.  
Milinszki Tibor képviselő elmondta, hogy a Lajtman Csaba beszélt vele, elmondta 
neki, nem várta tőle, hogy ellenzi a fesztivált. A Reflex hívta ide a fesztivált, senkit 
nem kérdeztek meg. Kész tények elé állítottak mindenkit. A falunak ebből haszna 
nincs. A község kultúrájától nagyon messze áll.   
Völfinger Béla polgármester elmondta, hogy a fesztivált meghirdették, árusítják a 
jegyeket, megtartják.   
Ilkó Sándor képviselő szerint jó megoldás lenne a porterhelés csökkientésére, ha a 
parkolónak használt réten közlekednének, nem a murvás úton.   
Völfinger Béla polgármester elmondta, hogy el tudná fogadni, ha 1x4 nap tartana a 
fesztivál, de ez előtte és utána is 1,5 hétig eltart a porterhelés. Ezért ebben a 
formában nem tudja támogatni, de magántulajdonon rendezik meg a fesztivált.  
Horváth József alpolgármester azt tapasztalta, hogy percenként megy el autó a 
Farkas hegyen.  
Milinszki Tibor képviselő véleménye szerint a Reflex nem oldja meg a problémát.  
Völfinger Béla polgármester elmondta, hogy a Reflex szimpatizál a rendezvénnyel, 
extra bevétele nincs belőle. A falunak ebből nem származik bevétele. A Farkas 
hegyben lakók és nyaralók érdekével pedig ellentétes, akik eddig nagyon sokat 
segítettek a falunak. Ezért az önkormányzatnak az ő érdekeit kell figyelembe venni.  
A faluból nincs jelentős látogatói létszám a tavalyi részvétel szerint.  
Polauf Gyula képviselő szerint, ha elfogadják, ha nem, a fesztivált megtartják. Össze 
kellene vetni, mennyi a kár és mennyi a haszon.  
Milinszki Tibor képviselő szerint ne az önkormányzat keresse a partnerséget és a 
megoldásokat.  
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Völfinger Béla polgármester elmondta, hogy nem tudják betiltani a fesztivált. Az ott 
élők vagy tolerálják, vagy erősebb lesz az ellenállás.  
Milinszki Tibor képviselő elmondta, hogy csak beetetés volt, hogy hangszerkészítés 
folyik.  
Ilkó Sándor képviselő elmondta, hogy a szervezők tudták, hogy az önkormányzat 
nem tudja megakadályozni a fesztivál megtartását.  
 
 

- Az általános iskola fenntartói joga átadásához ismét kikért szülői véleményeket a 
szülői szervezet továbbította a Veszprémi Főegyházmegyéhez. Az iskola megtartása 
szükséges, nem szabad erről megfeledkezni.  

- Az orvosi szolgálati lakás udvarán tereprendezést végeztek, 40-50 m3 gyökeret, ágat 
vittek el. Az épület tetőzetét meg kell vizsgálni, hogy nem ázik-e be. A szükséges 
javítást el kell végezni.  

- Elkészült a Fényes hegyi út, vadvédelmi kerítés és 5 présház tetőszerkezetének 
felújítása.  

- A futballcsapat újjáalakult. Az önkormányzat vállalja a pályán a fűnyírást, vizet, 
villanyt, mészhidrátot biztosít. A feladatok 80 %-át önkéntesek végzik.  

- Elkészült az óvodabővítés terve, TOP pályázat benyújtására alkalmas lesz.  
- A „Virágos Magyarország” zsűrije ma megtekintette a községet.  
- Az orvosi rendelő építése összesen 119.499.998 Ft, amelyből 97.388.500 Ft a 

Magyar Falu Program támogatása, az önkormányzat 22.111.498 Ft önrésze.  Jelenleg 
folynak a parkoló- és járda építés, udvar rendezés, melyeket saját forrásból valósít 
meg.  
                    

 
Több tárgy nem lévén a polgármester a nyilvános ülést 19,10 órakor bezárta, a tanácskozást 
zárt ülésen folytatja. A zárt ülést követően a helyszínen megtekinti a testület az új orvosi 
rendelőt.  
 
 

K. m. f. 
 
 
 
 

Fehér Mária                                                                                               Völfinger Béla 
címzetes főjegyző                                                                                      polgármester 


